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Szanowny Panie Prezydencie 

Kraków, 19.03.2017 

Otrzymałem od jednej z firm propozycję wykonania darmowego zabezpieczenia powłoką dwutlenku 
tytanu 3 przedszkoli (po dwie sale w każdym) celem zmniejszenie ryzyka chorób zakaźnych. Początkowo 
byłem sceptyczny wobec tego pomysłu, ale po zapoznaniu się z materiałami zaczynam rozumieć ideę 
działania tego produktu. Dwutlenek tytanu pod wpływem światła słonecznego zabija bakterie i inne 
drobnoustroje na ścianach i innych powierzchniach. 

Ponieważ jest to nowa technologia, zwracam się z zapytaniem o jego ocenę oraz czy Wydział Edukacji 
UMK wyraża zgodę na wykonanie tego zadania (oczywiście wymagana też będzie zgoda dyrektora oraz 
rodziców, z którym chciałbym zorganizować spotkanie) 

W załączniku przesyłam materiały, które otrzymałem od firmy. Są to głównie ce1tyfikaty i wyniki 
badai1 klinicznych tej metody. 

Z wyrazami szacunku 
Łukasz Wantuch 

Radny Miasta Krakowa 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. 
o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa 
ds. Ochrony Informacji Niejawnych]


